
OBSAHKLÁŠTERECKÉ NOVINY

Starosta oficiálně přivítal Elišku, první 
kláštereckou obyvatelku roku 2023

SLOUPEK STAROSTY
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Vážení Kláš- 
terečtí, 
je tomu již 
přesně rok, 
kdy jsem ve 
sloupku psal 
o změně

Jak jsme již informovali v lednovém vydání našeho zpravodaje, prvním letošním miminkem 
Klášterce nad Ohří je Eliška Černá. Narodila se 10. ledna 2023 v Kadani, vážila 3 100 g 
a měřila 50 cm. Prvorozenou kláštereckou holčičku, její tři sourozence a rodiče přivítal 
na radnici koncem ledna starosta Štefan Drozd spolu s matrikářkou Janou Handlovou. 
Oba dva rodině poblahopřáli a předali dárečky v celkové hodnotě necelých 6.000 Kč.
Eliška se bude moci schoulit do zavinovačky s vyztuženými zády, zahřeje ji deka do ko
čárku, sucho a teplo jí poskytne osuška a za pomoci sourozenců si bude moci pohrát 
s hračkami. Ke sladkému usínání pomůže zajíček-usínáček s nočním světlem a relaxačními 
melodiemi, a to možná nejen jí.
Mladé rodině přejeme pevné zdraví, štěstí a co nejvíce hezkých zážitků v ro
dinném kruhu.

4 & investice
Představujeme další plánované 

investice v letošním roce

5 & ekologické okénko
K jarnímu úklidu jistě oceníte 

rozpis přistavení 
velkokapacitních kontejnerů

10 & kultura
V galerii Kryt své umění 

představí Vanda Goncalves 
Zacarias

11 & kultura
Už víme, co se bude hrát na 

Klášterecké divadelní jařině

— aktuálně
Společnost Klášterecká kyselka 

hledá prakticky 
založeného/založenou 
ředitele/ředitelku

12 —z našich škol
Zveme vás na den otevřených 

dveří ZŠ Havlíčkova

C aktuálně ,
Do konce března můžete 

odevzdávat nominace na Cenu 
města Klášterce nad Ohří

13 —z našich škol
Blíží se přijímací zkoušky na 

střední školy

8 C rozhovor s...
Ludkem Kubátem

15 & sport
Atletem roku 2022 se stala 

nadějná klášterecká 
sportovkyně

posypového materiálu na 
komunikacích či chodnících 
v našem městě. I letošní 
zima, jež je plná teplotních 
výkyvů a téměř beze sněhu, 
nahrává v údržbě komuni
kací spíše posypu solí. Naše 
město je tak sice bez kamín
ků, které zanáší kanalizace, 
cenově je však tento mate
riál bohužel výrazně dražší. 
Přesto jej upřednostňujeme 
i v letošní zimě a dle vašich 
pozitivních ohlasů je toto 
rozhodnutí správné.
Tak jak jsme slíbili v loň
ském roce, představili jsme 
ve studii architekta Ševčíka 
nový lázeňský dům v našem 
městě. Jsem velmi rád, že 
jste si našli cestu do kultur
ního centra na tuto prezen
taci. Ti, co nemohli přijít, ji 
mohli vidět v přímém pře
nosu nebo si ji kdykoliv pus
tit ze záznamu. Balneolog 
Kocman připomněl vynika
jící parametry léčivých pra
menů, které v našem městě 
máme. A právě díky jejich 
výjimečnosti chceme spojit 
jejich užívání pro léčebnou 
péči s budoucností a rozvo
jem našeho města. Podob
ně, jako se mluvilo o nereál
nosti přestavby kulturního 
centra, zpochybňují nyní 
mnozí i tento projekt. Kláš- 
terec nad Ohří se však díky 
novému pojetí zázemí pro 
kulturu stává centrem kul
tury celého regionu. Rozvoj 
našeho města, zejména oži
vení jeho historické části, 
začíná uskutečněním tohoto 
dalšího velkého projektu 
nabývat na reálnosti. 
K naplnění cíle je však ještě 
daleko. Začíná se projekto
vat, bude se stavět. Pokud 
vše půjde dobře, mohli 
bychom mít lázně v Klášter- 
ci nad Ohří v roce 2026. Tak 
si držme palce.

20 C křížovka Stefan Drozd, 
starosta města ■


